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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem a magyar családok fűtésproblémáinak 
megoldására fordítják az állami forrásokat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Szabó Sándor képviselőtársam legutóbbi felszólalásában arra hívta fel a figyelmet, hogy hazánk egy
régen látott megélhetési katasztrófa küszöbén áll. A rendkívül magas infláció, a harmatgyenge forint
és az élelmiszerár-robbanás mellett a háztartások fűtésszámlájának kifizetése jelenti a legnagyobb
tragédiákkal fenyegető problémát.

Megoldást minden bizonnyal a rászorulók otthonának szigetelése jelentené. Ezekben az épületekben
többségében idős, pénzügyi tartalékokkal nem rendelkező honfitársaink élnek, akik a munkálatok
költségeit nem tudják kifizetni. A kormány pedig a mai napig adós maradt valódi segítséggel.

Ahogy adós maradt legutóbb az Ön nevében válaszoló Államtitkár Asszony is a feltett kérdésekre
adandó válaszokkal.

• Először is a probléma súlyosságával mit sem törődve, kizárólag az orosz-ukrán háborúra 
fogta a brutális áremelkedéseket. Tette azt annak ellenére, hogy az élelmiszerárakra és a 
benzinárra vonatkozó sapkát már jóval a háború kitörése előtt bevezetni kényszerültek. De 
ez a válasz az érintetteken nem sokat segít.

• Felelőssé tette a kialakult helyzetért az Oroszország ellen kivetett szankciókat. Holott 
éppen az Önök kormánya támogatta ezeket, aztán meg tőlünk követelte a visszavonásukat. 
De ez a válasz sem segített a Kádár-kockák lakóin.

• Tájékoztatást adott a 20 évvel ezelőtti gázárak alakulásáról, bár megjegyzem sosem 
fenyegettek a maihoz hasonló katasztrófával. Maguk pedig egyik napról a másikra 
hétszeresre, igen hétszeresre emelték a gáz árát! Ez lenne a maguk segítsége?

• De tájékoztatást adott arról is, hogy a kormány tíz év alatt mindössze 70 milliárd forintot 
fordított a magyar családok otthonainak energiahatékonyságára. Ez évi 7 milliárd forint. 



 
Holott éppen a minap 715 milliárdot, azaz pont tízszer annyit dobtak ki egyetlen nap alatt 
az ablakon egy veszteséges távközlési vállalat megvásárlására. Állami távközlési cég sem 
fogja megoldani az érintett családok fűtési gondjait!

Államtitkár  Asszony  arra  azonban  nem  válaszolt,  hogy  miért  nem  a  magyar  családok
fűtésproblémáinak megoldására fordítják az állami forrásokat. Kérem, hogy válaszoljon tehát:

• Miért állították le a családi házak, társasházak felújítását érintő pályázati lehetőséget?
• Miért húzták ki az energia-stratégiából a Kádár-kockák felújítását célzó programot?
• Mikor fogják támogatni ezeknek az épületeknek az energetikai korszerűsítését?
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